

博學



Erudition

11 · 2023



Service-learning promotes students' contribution to the community 以服務學習推動學生貢獻社群

Highlights 精選

HSUHK holds appreciation and naming ceremony to recognise Dr Alexander Law's donation to the University
恒生大學舉行羅許潔珊樓感謝暨命名典禮

"Uniquely Common" Concert raises HK\$8 million for university development
「不一樣的平凡」音樂會籌得 800 萬元支持大學發展

HSUHK scholar listed among World's Top 2% Scientists
恒生大學學者位列「全球首 2% 科學家」



香港恒生大學
THE HANG SENG UNIVERSITY
OF HONG KONG

Honours Academy welcomes 4th cohort of students

榮譽學院歡迎第四屆學員

The Honours Academy (HA) held an inauguration ceremony for its 4th cohort on 20 October 2023, marking the beginning of a three-year interdisciplinary leadership learning journey for its 16 new students.

New HA students received their HA pins and cohort-to-cohort gifts at the Ceremony, with the HA's professional and academic fellows in attendance. Fellows were also invited to participate in a symbolic "grow a starry tree" ceremony, representing their support and blessings to the new cohort. Council Chairman Dr Moses Cheng, and President Simon S M Ho, encouraged HA students to create positive impacts in society by embracing service leadership.

榮譽學院於 2023 年 10 月 20 日舉行第四屆學員啟動禮，歡迎 16 位新同學展開三年的跨學科領袖學習之旅。

在啟動禮上，新學員接受榮譽學院徽章及上一屆學員傳承的禮物。學院專業及學術院使應邀參與「種植星光樹」儀式，象徵對新學員的祝福。校委會主席鄭慕智博士和何順文校長鼓勵學員實踐服務領導，為社會作積極貢獻。



▲ The new student cohort take a group photo with Dr Holly Chung, Acting Head of HA, Professor Jeanne Fu, Acting Vice-President (Learning and Student Experience), and Dr Willy Yue, Associate Head of HA.

新一屆學員與榮譽學院署理院長鍾可盈博士、署理副校長（教學及學生體驗）符可瑩教授及榮譽學院副院長余浩然博士合照。

Prior to the inauguration, students attended a two-day leadership training camp to develop their problem-solving and communication skills through various group games, team challenges and adventure-based activities.

此前，新學員參與了為期兩日的領袖訓練營，透過一系列團體遊戲和歷奇挑戰，訓練學員的解難能力和溝通技巧。



▲ HA students gain leadership competence through team building activities
榮譽學院學員透過不同的團隊活動，培養未來領袖的特質。